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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Hogyan alakult az alapellátás-fejlesztési modellprogram 2 .?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

„Az Alapellátás-fejlesztési Modellprogram egy népegészségügyi fókuszú Program, melyne k

célja, hogy hozzájáruljon a magyar lakosság egészségi állapotának javításához azáltal, hogy a z

ellátottak számára nemcsak alap betegellátást biztosít, hanem különös hangsúlyt fektet a

prevencióra betegségmegel őzési programok, szűrések, tanácsadási és egészségfejlesztési

szolgáltatások szervezése segítségével . Kiemelt célként kezeli az ellátáshoz való hozzáféré s

egyenlőtlenségeinek felszámolását, a hátrányos helyzet ű lakosság bevonását, különö s

tekintettel a roma lakosságra .,, — Így írták le az alapellátás fejlesztése érdekében 2012-201 7
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között zajló modellprogram lényegét, amely Svájci segítséggel valósult meg . A program

közvetlen összefüggésben áll a Kormány programjával és elvben a Kormányprogram által leír t

elvek egy részét is átülteti a gyakorlatba .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Milyen eredményekről tudnak beszámolni a Heves praxisközöséggel kapcsolatban?

2. Milyen nehézségek merültek fel a praxisközösségben ?

3. Mivel nyújtott többet a praxisközösség a m űködési formája miatt?

4. Mennyivel és hogyan javult a lakosság egészségügyi állapota ?

5. Tervezik-e a modell kiterjesztését és országos szint ű bevezetését, ha igen, milyen

határidővel, ha nem, miért nem ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018 . január .6

Dr. Szakács László
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